
 

 

Betreft schriftelijke vragen art. 40 RvO:   

Vragen GGD advies geitenhouderij aan de Elsenburg Enkhuizen 

 

In het Noordhollands Dagblad wordt melding gemaakt van het feit dat het advies van de GGD van 

november 2018, wat had moeten leiden tot het weigeren van de  vergunning voor een 

geitenhouderij aan de Elsenburg in Enkhuizen, nooit langs het college is gekomen.  

We hebben hierover de volgende vragen. 

1. Heeft het college van Enkhuizen bovengenoemd advies gezien? Zo ja, wat heeft het college 

met dit advies gedaan. Zo nee, hoe is het mogelijk dat dit advies het college niet heeft 

bereikt.  

 

2. Had de Omgevingsdienst zelf de GGD om advies moeten vragen en dit mee moeten wegen in 

hun advies richting het college?  

 

3. Heeft het advies van de GGD van november 2018 überhaupt een rol gespeeld bij het 

uitgebrachte advies van de Omgevingsdienst? Zo ja, welke rol. Zo nee, waarom heeft dit geen 

rol gespeeld. 

 

De afgelopen jaren is er een stroom aan berichtgeving geweest over de combinatie volksgezondheid 

in relatie tot geitenhouderijen en de geitenstops die in diverse provincies vanwege het 

voorzorgsbeginsel zijn afgekondigd.  

4. Heeft het college en met name de wethouder die volksgezondheid in zijn portefeuille heeft, 

over de eventuele vergunningverlening nog contact gehad met de GGD of de 

Omgevingsdienst? Zo nee, waarom niet? Vooral ook vanwege de stroom aan berichtgeving 

omtrent de combinatie volksgezondheid in relatie tot geitenhouderijen en de geitenstops die 

in diverse provincies vanwege het voorzorgsbeginsel al waren afgekondigd.  
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